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         ZAPISNIK 
S 25. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
25. sjednica VMO Vojak održana je 26. siječnja 2017. (četvrtak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
 
 

 

Zapisnik s 24. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programske aktivnosti VMO za 2017. godinu- informacija 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika   
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
AD 1 

Predsjednica VMO Vojak, gđa. Elena Šegota-Paladin izvijestila je Vijećnike o dopisu 
Direkcije za mjesnu samoupravu o prihvaćenim programskim aktivnostima za 2016. 
godinu. Tajnica MO-a pojasnila je Vijeću način financiranja programskih aktivnosti u 
tekućoj godini kao i promjene do kojih je došlo- ukidanje žiro računa mjesnih odbora i 
prelazak na Riznicu grada. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je obavijesti na znanje. 



AD 2 
2.1.  
Predsjednica Vijeća upoznala je Vijeće s razvojem situacije oko iscrtavanja parkirnih crta 
na parkiralištu u Ulici Nike Katunara (južno od zgrada na adresi Drage Šćitara 13,15 i 17). 
Naime, Vijeće je u protekloj godini na zahtjev vlasnika garaža zatražilo od Rijeka prometa 
d.d. da se na prostoru preko puta garaža iscrtaju parkirne linije kako bi se vlasnicima 
garaža omogućio nesmetani ulaz/izlaz iz garaže. Rijeka promet d.d. izvršio je iscrtavanje 
crta na način da su iste previše primaknute garažama te je traženo da se sve vrati u 
prvobitno stanje što je i učinjeno, a crte su izbrisane. Vlasnik prve garaže u nizu gosp. 
Grujić tražio je da se preko puta njegove garaže dodatno iscrta znak zabrane parkiranja 
kako bi mu se omogućilo lakše korištenje garažnog prostora obzirom na to da se pored 
njegove garaže nalazi potporni zid.      
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno predložilo da se pošalje 
dopis nadležnom odjelu Grada za utvrđivanjem vlasništva nad prostorom ispred 
garaža kako bi se moglo dalje postupati. Također se predlaže obilazak navedene 
lokacije s nadležnim službama radi rješavanja problema oko parkiranja. 
 
 
 
2.2. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o dopisu poslanom predlagateljima komunalnih 
prioriteta. Bivši tajnik MO Vojak, gosp. Marijan Matković, poslao je predlagateljima tablicu 
s usvojenim prioritetima i procijenjenim iznosima za njihovu realizaciju. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje. 
 
 
 
2.3. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijećnike o zaprimljenom dopisu OGU za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem vezano za analizu vlasništva površine u 
Marohnićevoj ulici, pored kućnog broja 4. Površina je u zemljišnim knjigama upisana na 
ime i pravo vlasništva Grada Rijeke. Članica VMO Vojak, gđa. Ružica Ažman, predložila 
je da se navedena lokacija obiđe za vrijeme najavljenog obilaska terena s nadležnim 
službama kako bi se razmotrile daljnje mogućnosti realizacije parkirališta na toj lokaciji.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je prihvatilo prijedlog. 
 
 
 
2.4. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijećnike o zaprimljenom dopisu gđe. Sandre Jugović 
Dakić vezano za pomicanje kontejnera u Radićevoj ulici kod kućnog broja 13. Kako 
navodi gđa. Jugović Dakić spremnici za otpad nalaze se na nezaštićenom terenu te pri 
naletu vjetra dolazi do nekontroliranog pomicanja kontejnera koji ugrožavaju sigurnost 
pješaka i parkiranih vozila u blizini. Vijeću se prvi puta s istim problemom obratila prošle 
godine kada je predložila izmještanje kontejnera na drugu lokaciju. Vijeće je podržalo taj 
prijedlog no Komisija za postavljanje predmeta i privremenih objekata na području grada 
Rijeke odbila je prijedlog uz obrazloženje da alternativna lokacija koja je predložena za 
izmještanje spremnika ne udovoljava kriterijima. 
 



Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno zaključilo kako bi se 
ponovnim traženjem da se spremnici za otpad izmjeste na lokaciju koja je 
predložena 2015. godine od Komisije za postavljanje predmeta i privremenih 
objekata na području grada Rijeke dobio isti negativan odgovor. Kao alternativu 
predlaže se na postojećoj lokaciji zatražiti postavljanje postolja s lancima koji bi 
onemogućavali nekontrolirano pomicanje spremnika niz ulicu. 

 
 
 
AD 3 

3.1. 
Tajnica MO Vojak obavijestila je nazočne o oštećenju prometnog znaka koji se nalazi na 
parkiralištu pored zgrade na adresi Marohnićeva 4. Oštećenje je prijavljeno nadležnim 
službama Rijeka prometa d.d. te se očekuje sanacija. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje. 
 
 
 

3.2. 
Tajnica MO Vojak obavijestila je Vijeće o oštećenju znaka Autotroleja postavljenog na 
autobusnoj stanici u Mihanovićevoj ulici kod kućnog broja 33. Do oštećenja je došlo zbog 
naleta jakog vjetra. Oštećenje je prijavljeno nadležnim službama koje su isto i sanirale. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje. 
 
 
 

3.3. 
Predsjednica Vijeća predložila je da se komunalnom društvu Čistoća pošalje dopis s 
molbom da se na postolje za kontejner u Ulici Drage Šćitara kod kućnog broja 20 postavi 
lanac koji bi sprječavao pomicanje spremnika prilikom naleta vjetra. Na navedenoj lokaciji 
postavljeno je postolje te su u zidu fiksirane kuke za lanac, međutim lanac nije postavljen. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je prihvatilo prijedlog. 
 
 
 

3.4. 
Predsjednica Vijeća, gđa. Šegota- Paladin, izvijestila je Vijeće o problemu s dostavom 
robe u pekari Vojak. Naime, zbog velikog broja bespravno parkiranih automobila na 
prostoru između pekare Vojak, kioska Tiska i  prodavaonice Brodokomerca pekari Vojak 
onemogućen je pristup dostavnim vozilom. Kako bi se riješio problem predlaže se 
iscrtavanje mjesta za dostavna vozila ispred pekare Vojak ili postavljanje prometnih 
stupića na samom ulazu iz smjera Marohnićeve ulice kako bi se omogućilo nesmetano 
kretanje pješaka tom zonom u blizini škole. U tom slučaju ključevi stupića dodijelili bi se 
poslovnim subjektima koji djeluju na tom području radi obavljanja dostave.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno zaključilo da se na uviđaj 
pozovu nadležne službe koje bi predložile adekvatno rješenje te da se lokacija 
obiđe prilikom najavljenog obilaska terena s nadležnim službama. 



3.5. 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je izrazilo nezadovoljstvo čistoćom na području MO Vojak. 
Primijećeno je smanjenje učestalosti pražnjenja posuda za komunalni otpad, a zelene 
površine, stepenice i pješački koridori ne čiste se redovito. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se na problem 
ukaže nadležnim službama prilikom najavljenog obilaska terena na kojem bi trebali 
prisustvovati djelatnici ZKD-a i komunalni redar.  
 
 

3.6. 
Zamjenica predsjednice Vijeća MO Vojak, gđa. Zlata Beg Zec ponovno je iskazala 
nezadovoljstvo rješavanjem problema stanara zgrade na adresi Slavka Krautzeka 92ABC. 
Problemi se odnose na neizvršene komunalne prioritete (farbanje ograde, sanacija 
parkirališta- odgovor nadležnih službi), nedovršene radove na dječjem igralištu nakon 
radova GP Krk pod nadzorom Energa d.o.o., neredovitim čišćenjem okućnice zgrade, 
rubnim zidićima na bočnoj (zapadnoj) strani zgrade te zapušteni prostor koji se nalazi na 
južnoj strani zgrade prema Kumičićevoj ulici. Vijećnica je predložila da se ugovori 
sastanak s pročelnicom OGU za komunalni sustav kako bi se pokrenulo rješavanje 
problema.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se na problem 
ukaže nadležnim službama prilikom najavljenog obilaska terena kojem bi trebali 
prisustvovati djelatnici OGU za komunalni sustav i nadležnih službi Rijeka prometa 
d.d.. Ako se niti nakon obilaska terena ne pristupi rješavanju problema predlaže se 
sastanak s nadležnim službama i pročelnicom OGU za komunalni sustav. 
 
 

3.7. 
Vijećnica MO Vojak, gđa. Jadranka Dumić obavijestila je Vijećnike o napuštenom prostoru 
koji se nalazi u Ulici Nike Katunara ispod zgrade na kućnom broju 4. Prostor se nalazi u 
sklopu niza garaža od kojih se neke koriste kao poslovni prostori. Prostor je u potpunosti 
devastiran, pun raznog otpada, a na ulazu se nalaze razbijeni prozori i stakla koji mogu 
biti opasni za pješake i djecu koja se onuda kreću. Potrebno je utvrditi tko je vlasnik 
prostora kako bi se naredilo čišćenje i uklanjanje opasnosti. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje te je predloženo da se o problemu 
obavijesti komunalno redarstvo kako bi se poduzele potrebne mjere. 
 
 

AD 4 
     Nije bilo prijedloga. 

 
 
    Sjednica je završila u 11 sati. 
 
    Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
  Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednica VMO Vojak: 

 
                      Nika Pavlinić                           Elena Šegota-Paladin 
 


